
Verslag Regionale Versnellingstafel Kop van Noord-Holland 
26 februari 2025, Leven van de Wind Wieringerwerf 

Voorzitter: M. Stam-de Nijs 
Secretaris: M. Postma 

1. Opening en mededelingen 

De voorzitter opent de bijeenkomst. Er is toestemming gevraagd en verkregen voor het opnemen van de 
vergadering ten behoeve van de verslaglegging. Gedeputeerde Esther Rommel sluit om 13.30 aan.  

2. Terugblik eerste regionale versnellingstafel 

2.1 Casus Callantsoog 

Marjolijn van Erkelens van de gemeente Schagen presenteert de voortgang rond het 
woningbouwproject in Callantsoog. Het dorp is ingepakt doornatuur en Beschermd Landschap, wat 
woningbouw beperkt. Voor een vervolg zijn nu drie mogelijke routes: 

 Ontgrenzing van Beschermd Landschap  
 Nieuwe regeling voor maximaal 25 woningen 
 Maatwerkregeling (in ontwikkeling, wordt medio maart in GS behandeld) 

De gemeente houdt vast aan 38 woningen en onderzoekt momenteel de mogelijkheden via de 
maatwerkregeling. 

Gedeputeerde Rommel licht toe dat Provinciale Staten de uitvoering van het maatwerk goed volgen en 
dat zorgvuldige implementatie cruciaal is. Goed overleg met de provincie en afstemming van plannen in 
de regio is daarbij belangrijk.  

2.2 Casus Microgrid Schagen 

Coos Schouten presenteert de voortgang van het Microgrid-initiatief voor het oplossen van 
netcongestie. Belangrijke ontwikkelingen: 

 Fakton heeft een positief technisch rapport opgeleverd 
 Juridische opening gevonden in wetgeving 
 Petitie aangeboden aan Tweede Kamer 
 Vervolgoverleg gepland met ministerie 

Resultaat: Het initiatief krijgt steeds meer bekendheid op landelijk niveau en wordt gezien als 
kansrijke oplossing voor netcongestie. 

 



3. Woontop en actuele ontwikkelingen 

Tim Wolters van het ministerie van VRO licht de belangrijkste afspraken van de Woontop 11 december 
2024 toe (zie sheet) 

4. Casussen en innovatie/inspiratie 

Stikstof 

Tim Wolters licht de stand van zaken stikstof toe naar aanleiding van uitspraken van de Raad van State. 
In april komt het kabinet/commissie Stikstof met voorstellen. (Zie presentatie).  
Conclusie: stikstof terug op de agenda versnellingstafel NHN 19 maart 2025. 

Energiedistributie 

Jacob Jan Vijn presenteert een innovatieve aanpak voor energiedistributie: 

 Koppeling van verschillende energieringen 
 Focus op efficient gebruik bestaande infrastructuur 
 Samenwerking met Liander in ontwikkeling 

4. Vervolgstappen versnellingstafels 

Woningbouwmonitor 

Mandy presenteert de actuele cijfers voor de Kop van Noord-Holland: 

 1.135 woningen gerealiseerd in 2022-2023 
 Harde plancapaciteit: 4.300 woningen 
 Totale capaciteit 183% van de opgave 
 Positieve afwijking t.o.v. landelijk beeld 

Vervolg versnellingstafels 

 De tafels zijn straks verplicht om in aanmerking te komen voor realisatiesubsidie. 
 Oproep aan iedereen om ambassadeur te zijn en mensen te attenderen op de versnellingstafel 
 Verbreding deelnemers (o.a. Liander werd genoemd als gewenste partij) 
 Meer aandacht voor "schurende vraagstukken": aan elkaar de oproep om schurende vraagstukken 

te agenderen op de lokale tafels, deze kunnen geagendeerd worden landelijk of op NHN-niveau 
 Contactpersonen bij de gemeenten (Zie presentatie) 



Overzicht Actiepunten  

Actiepunten: 

1. Callantsoog: Gemeente onderzoekt mogelijkheden maatwerkregeling en Meenemen casus 
Callantsoog in provinciale versnellingstafel 19 maart 2025 

2. Voortgang dossier Stikstof agenderen voor provinciale tafel 19 maart 2025 

 


